

## Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund

Tid: Lördag 10 september kl 10:00

Plats: Fyrunga bygdegård

Närvarande: Björn Westling, Bo Roos, Leif Axelsson, Bengt Larsson, Thomas Johansson, Roland Andersson, Ann Ohlsson, Hans Bogeskär, Hans Brolin

### 1. Mötets öppnande

Thomas öppnar mötet.

### 2. Val av justerare

Hans Bogeskär utses att justera protokollet.

### 3. Föregående protokoll

Vi godkänner föregående protokoll.

### 4. Distriktets hemsida

Leif och Bengt informerar om distriktsträffen kring BIT samt arbetet med det historiska materialet på hemsidan.

Största delen av utbildningen var på generell nivå, vissa fördjupningar förekom. Mycket arbete återstår och det finns inget klart slutdatum.

Bengt berättar att vi kommit ganska långt i hanteringen av gamla protokoll, vi ser ett exempel och planerar att öppna för medlemmar nästa styrelsemöte.

### 5. Ekonomi

Bengt går igenom förslaget till budget för 2016/2017. Vbf gick 2015/16 plus med c:a 300 kr, budgeten för nästa år planeras till -6000 kr.

### 6. Verksamhetsberättelse

Thomas går igenom förslaget till verksamhetsberättelse för 2015/2016. Styrelsen godkänner och undertecknar verksamhetsberättelsen.

### 7. Rapport från SBF

Förbundet har startat upp en juniorsatsning, ledd av Martin Löfgren. För BIT så pågår arbete i en projektgrupp, budgeten hålls för 2016, men mesta av verksamheten övergår nu till ordinarie personal.

### 8. Utbildning – TL steg 1

Thomas rapporterar från den kurs som genomförts i augusti. Den uppskattades av deltagarna och vi fick 5 nya tävlingsledare med steg 1.

### 9. Uppdrag från klubbträffen kring division IV

Diskussion kring hur vi går vidare med klubbträffens önskan om att det ska vara möjligt att ta in reserver från andra klubbar i division IV. Efter kontakt med tävlingskommittén finns inga möjligheter till undantag. Thomas informerar om detta på årsmötet, klubbar kan fortfarande motionera om detta till förbundets nästa årsstämma.

#### 10. Ny lagtävling till våren

Bengt/Thomas rapporterar kring möjligt upplägg. Styrelsen undersöker intresse för vem som kan tänka sig att arrangera tävlingen, Alingsås försöker arrangera 22 april. Vi kommer använda Östra-Mellansvenskas mall för handikapp. Vi spelar minsta brickantal för silverpoäng per match som är 6 brickor.

#### 11. Klubbträffens framtid

Ordförandens förslag, Då intresset för träffen är vikande avstå från att arrangera klubbträff 2016/2017 samt att överväga andra sätt att förankra distriktets verksamhet. Styrelsemötet håller med och vi informerar om årsmötet att vi tänker förnya upplägget.

#### 12. Heltalsvariant av ny VP-skala

Bo rapporterar kring arbetet med ny VP-skala, vi beslutar använda 25-0 skalan för kval och semi i DM-lag samt Div 4. Övriga arrangemang använder 20-0 med decimaler.

#### 13. Fritsla BS

Hans Brolin rapporterar kring sina kontakter med klubben. Verksamheten är nedlagd, Bengt och Hans hjälps åt att avsluta formellt.

#### 14. Övriga frågor

Information om Div 4. Vi får 5-6 lag i Borås, 4 lag i Lidköping samt 8 lag i Tidaholm. Totalt 17 lag, prognosen är att 4 lag går upp i Div 3, i så fall erbjuds segraren i varje grupp en plats.

#### 15. Mötet avslutades

Thomas avslutar mötet.

---

Bo Roos

---

Hans Bogeskär